
 

Zápis z jednání Školské rady při Základní a Mateřské škole Vikýřovice, 

konaného dne 13. října 2020 v Základní škole ve Vikýřovicích 

 
Přítomní členové Školské rady: 

Mgr. Ficková Ivana, Pavla Dudková, Kostková Dagmar, Mgr. Jitka Brzobohatá, Mgr. Lucie 

Sojková 

 

Omluveni: 

Frodl Miroslav 

 

Ostatní přítomní: 

Mgr.  Jílková Danuše – ředitelka ZŠ a MŠ Vikýřovice 

 

Program: 

1. Schválení programu 

2. Schválení výroční zprávy školy 2019/2020 

3. Školní řád 

4. Schválení rozpočtu na rok 2021 

5. Různé 

 

 

1. Schválení programu 

 

Na zasedání školské rady (dále jen ŠR) bylo přítomno 5 členů školské rady, pan Frodl byl omluven. 

Školská rada tedy byla usnášeníschopná. Materiály na zasedání ŠR spolu s pozvánkou byly zaslány 

členům prostřednictvím e-mailu. 

 
Usnesení: 

ŠR schvaluje program zasedání konaného dne 13. 10. 2020. 

Hlasování: pro – 5  proti -  0  zdržel se -  0  

 

 

2. Schválení výroční zprávy školy 2019/2020 

 

Paní ředitelka Mgr. Danuše Jílková seznámila ŠR s výroční zprávou školy za loňský školní rok. 

Členové Rady projednali, připomínkovali a doplnili Výroční zprávu školy pro školní rok 

2019/2020.  Následně byla zpráva přítomnými členy Školské rady jednohlasně schválena. 

 
Usnesení:  

Výroční zpráva školy pro školní rok 2018/2019 byla jednohlasně schválena. 

Hlasování: pro – 5  proti -  0  zdržel se -  0  

 

 

3.  Školní řád 

 

Paní ředitelka Jílková seznámila ŠR se školním řádem, který se pro školní rok 2020/2021  mění 

v závislosti na distanční výuku. 
 

Usnesení:  
Členové Rady schvalují školní řád platný od 13. 10. 2020.  
Hlasování: pro – 5  proti -  0  zdržel se -  0 
 



 

4. Schválení rozpočtu na rok 2021 

 

Členové Rady byli seznámeni s návrhem rozpočtu na rok 2021: 

 

Plán na rok 2021 

ZŠ – malování výdejny stravy 

- Výměna dveří v učebně č. 10 

- Opravy po revizi elektra 

- Boční branka na hřiště vedle školy 

- Výměna nábytku v místnosti pro školnici 

- Nákup várnic a termoportů 

- Navýšení energií v závislosti na přístavbu k ZŠ 

 

MŠ – nákup várnic a termoportů 

 

Pro další roky začít pracovat na výměně plynových kotlů v MŠ Zámecká – kotle jsou již více jak 30 

let staré a stále jsou zde nějaké závady. Financování by mohlo být z investičního fondu. 

 
 

Usnesení:  

Školská rada souhlasí s návrhem rozpočtu na rok 2021 a rozpočet byl jednohlasně schválen. 

- Hlasování: pro – 5  proti -  0  zdržel se -  0 

 

5. Různé 

V bodu Různé byla ŠR seznámena dále s těmito informacemi: 

- s průběhem distanční výuky od 10. 3. do 24. 5. 2020 

- s výukou po 25. 5. 2020 

- s navýšením rozpočtu z MŠMT na notebooky  

- s průběhem přístavby k ZŠ – učebna informatiky a jazyků, učebna VV, Pč a Hv, 

přírodní učebny 

-    s  uzavřením škol od 14. 10. 2020 – distanční výuka 

-    se zrušením akcí do odvolání 

-    s počtem a prací asistentů 

-    počtem žáků a dětí v ZŠ a MŠ Vikýřovice 

 
Usnesení:  
Členové Rady berou na vědomí informace o škole.  
Hlasování: pro – 5  proti -  0  zdržel se -  0 
 

Zapsala Mgr. Ivana Ficková 

 

______________________________                                          ______________________________ 

           Dagmar Kostková,  v.r.                                     Mgr. Ivana Ficková,  v. r. 

      místopředsedkyně Školské rady                                 předsedkyně Školské rady 

 

 


